
          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

BALVU NOVADA PAŠVALDĪBA 

BALVU NOVAVADA DOME 

Reģ.Nr 90009115622., Bērzpils iela 1A, Balvi, Balvu novads, LV-4501,  

tālrunis +371 64522453, e-pasts: dome@balvi.lv 

 
 

Balvos 

 

 TAUTSAIMNIECĪBAS UN VIDES KOMITEJAS  

SĒDES PROTOKOLS 
Balvos  

  

2023.gada 20.decembrī                                                                              Nr. 13 

 

Sēde sasaukta plkst. 09:00 

Sēdi atklāj plkst. 09:00 

 

Sēde notiek klātienē Bērzpils ielā 1A, Balvos, LV-4501 (3.stāvā, Sēžu zālē) 

 

Sēdes veids - atklāta 

 

Sēdes norise tiek ierakstīta audio formātā. 

 

Darba kārtībā: 

1. Par gājēju celiņa gar Valsts reģionālo autoceļu P-45 Viļaka-Kārsava posmā 30,4 – 

31,32 km izbūves iespējām (INFORMATĪVS). 

2. Par saistošo noteikumu Nr.____/2023 “Par reklāmu, priekšvēlēšanu aģitācijas 

materiālu un citu informatīvo materiālu izvietošanu Balvu novadā” apstiprināšanu. 

3. Par saistošo noteikumu Nr.____/2023 “Par kapsētu uzturēšanu un apsaimniekošanu 

Balvu novadā” apstiprināšanu. 

4. Par lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu, teritorijas plānojuma grozīšanu, paredzot 

funkcionālo zonējumu vēja elektrostaciju būvniecībai Rugāju pagastā, Balvu 

novadā. 

5. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu, lietošanas mērķu un apgrūtinājumu 

noteikšanu Balvu novada, Briežuciema pagasta nekustamā īpašuma “Molenīki” 

zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 3852 005 0103 sadalei. 

6. Par pamatlīdzekļa mežaudzes vērtības atzīšanu. 

7. Par medību tiesībām biedrībai “MMK Birzgales” Balvu novada Susāju pagasta un 

Žīguru pagasta nekustamajos īpašumos. 

8. Par medību tiesībām biedrībai “Mednieku un makšķernieku klubs “Bebrītis”” 

Balvu novada Balvu pagasta un Rugāju pagasta nekustamajos īpašumos. 

9. Par medību tiesībām biedrībai “Orlovas mednieku klubs” Balvu novada Vectilžas 

pagasta un Lazdulejas pagasta nekustamajos īpašumos. 
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10. Par nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.5A, Abrenes ielā 5, Viļakā, Balvu novadā 

nodošanu atsavināšanai. 

11. Par nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.3, Baznīcas ielā 31, Viļakā, Balvu novadā 

nodošanu atsavināšanai. 

12. Par nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.3 Pansionāta apbraucamā iela 2, Celmene, 

Kubulu pagastā, Balvu novadā nodošanu atsavināšanai. 

13. Par nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.13 Bērzpils ielā 46, Balvos, Balvu novadā 

nodošanu atsavināšanai. 

14. Par nekustamā īpašuma “Rendas” Šķilbēnu pagastā, Balvu novadā, nodošanu 

atsavināšanai. 

15. Par nekustamā īpašuma “Lazdiņi” Medņevas pagastā, Balvu novadā, nodošanu 

atsavināšanai. 

16. Par nekustamā īpašuma “Verpuļeva 10” Balvu pagastā, Balvu novadā nodošanu 

atsavināšanai. 

17. Par nekustamā īpašuma “Ezeriņi” Rugāju pagastā, Balvu novadā, nodošanu 

atsavināšanai. 

18. Par nekustamā īpašuma “Kudrevas lauks” Šķilbēnu pagastā, Balvu novadā 

nodošanu atsavināšanai. 

19. Par nekustamā īpašuma “Nogāzes”, Briežuciema pagastā, Balvu novadā nodošanu 

atsavināšanai. 

20. Par nosaukuma “Bārbele” piešķiršanu nekustamajam īpašumam Baltinavas 

pagastā, Balvu novadā, zemes vienības atzīšanu par starpgabalu un nodošanu 

atsavināšanai. 

21. Par zemes vienību apvienošanu, ierakstīšanu zemesgrāmatā uz pašvaldības vārda 

un nekustamā īpašuma “Vientuļi” Lazdulejas pagastā, Balvu novadā nodošanu 

atsavināšanai. 

22. Par grozījumu Balvu pagasta padomes 2008.gada 24.novembra lēmumā “Par 

zemes izvērtēšanu”. 

23. Par ceļa servitūta līguma noslēgšanu Rugāju pagastā, Balvu novadā, par labu 

nekustamajam īpašumam “Sidrabliepiņas”. 

 

Papildus darba kārtībā: 

24. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu, lietošanas mērķu un apgrūtinājumu 

noteikšanu Balvu novada, Kubulu pagasta nekustamā īpašuma “Augstrozes” zemes 

vienības ar kadastra apzīmējumu 3858 001 0083 sadalei. 

25. Par Pērkonu ezera izmantošanu tūrisma uzņēmējdarbībai. 

 

Sēdi vada – Jānis Trupovnieks 

Protokolē – Jūlija Korlaša 

 

Piedalās- 

Komitejas locekļi: deputāts Iveta Arelkeviča, deputāts Aldis Bukšs, domes priekšsēdētāja 

vietniece Sandra Kapteine, deputāts Anita Kokoreviča, domes priekšsēdētājs Sergejs 

Maksimovs, deputāts Aigars Pušpurs 

 

Ieinteresētās personas: 

Balvu novada administrācijas izpilddirektore Daina Tutiņa, Juridiskās nodaļas vecākais 

juriskonsults Juris Annuškāns, Balvu novada administrācijas izpilddirektora vietnieks attīstības 
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plānošanas un nekustamā īpašuma jautājumos Jānis Bubnovs, Attīstības plānošanas nodaļas 

vadītājs Aleksandrs Sņegovs, Nekustamā īpašuma nodaļas vadītāja Gunta Raibekaze,  

attālināti izmantojot  https://us06web.zoom.us/ (attēla un skaņas pārraidi reālajā laikā) 

Juridiskās nodaļas vadītāja Ilona Blūma, Balvu novada Pašvaldības policijas vecākais 

inspektors Vitālijs Vilciņš, Attīstības plānošanas nodaļas projektu vadītājs Arvita Voiciša, 

Juridiskās nodaļas Juriskonsults Iveta Kokoreviča, Nekustamā īpašuma nodaļas nekustamā 

īpašuma speciāliste Jana Krilova, Sabiedrisko attiecību nodaļas vadītāja Iluta Jaunžeikare, 

Juridiskās nodaļas Juriskonsults Inese Trupovniece, Tehniskās nodaļas vadītājs Andris Zelčs, 

Iepirkumu nodaļas vadītāja Dace Dzērve, Nekustamā īpašuma nodaļas nekustamā īpašuma 

speciāliste Ilze Avota, Rugāju pagasta pārvaldes vadītāja Arnita Kļaviņa, Balvu novada 

administrācijas izpilddirektora vietnieks administratīvajos un finanšu jautājumos Tamāra 

Locāne, Attīstības plānošanas nodaļas projektu vadītājs Lonija Melnace, Žīguru pagasta 

pārvaldes vadītājs Jevgenijs Žukovskis, Attīstības plānošanas nodaļas projektu vadītāja Irēna 

Začeva, Finanšu plānošanas un centralizētās grāmatvedības nodaļas grāmatvede Lilita Žuga, 

Attīstības plānošanas nodaļas projektu vadītāja Vineta Zeltkalne, deputāts Imants Slišāns, 

Balvu novada Pašvaldības policijas vadītāja Rita Kravale, Viļakas pilsētas pārvaldes vadītājs 

Oļegs Kesks, Briežuciema tautas nama vadītāja Zita Mežale, Balvu novada Būvvaldes vadītāja 

Anita Avotiņa  

 

Balsojums par papildus darba kārtības jautājumu iekļaušanu 

 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt papildus darba kārtības jautājumu iekļaušanu. 

Komitejas locekļi apstiprina papildus darba kārtību. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

7 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aigars Pušpurs, Jānis 

Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: Apstiprināt papildus darba kārtību 

 

Balsojums par darba kārtību kopumā 

 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt darba kārtību kopumā. Komitejas locekļi apstiprina 

darba kārtību kopumā. Sāk izskatīt darba kārtības jautājumus. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

7 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aigars Pušpurs, Jānis 

Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: Apstiprināt darba kārtību kopumā 
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1.§ 

Par gājēju celiņa gar Valsts reģionālo autoceļu P-45 Viļaka-Kārsava posmā 30,4 – 

31,32 km izbūves iespējām (INFORMATĪVS) 

 

Ziņo Jānis Bubnovs: Sīkāk paskaidro par ziņojumu, kopējām izmaksām, veicamajiem 

darbiem. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Sīkāk paskaidro, ka gājēju ceļiņa izbūve būtu nepieciešama. Jautā, 

kāds ir viedoklis, ko vajadzētu darīt, lai šo jautājumu varētu sakārtot. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Skaidro, ka negaida, ka uzbūvēs Latvijas valsts ceļi šo ceļiņu. Šobrīd 

iet runa par drošību, aicinātu negaidīt un rast risinājumu un meklēt 

finansējumu to izdarīt ātrāk. Sīkāk paskaidro par iepriekšējām 

diskusijām, kas saistītas ar ceļu būvēm. 

Izsaka viedokli Jānis 

Bubnovs: 

Sīkāk paskaidro par izmaksām un apstākļiem, ka šobrīd īsti nav tās 

vietas, kur to ceļiņu var izbūvēt, līdz ar to nepieciešami lieli darbi, lai 

to varētu izbūvēt. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Jautā, vai nevar iztikt bez tā punkta, kas iekļauts ziņojumā par 

reliģiskām organizācijām, vai tas ir obligāti veicams uzdevums un 

nevar iztikt bez šiem saskaņojumiem. Ar kādām sekām jārēķinās, ja 

tiks darīts šis, par ko tika runāts un tiek minēts ziņojumā. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Atbild uz jautājumiem un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Imants 

Slišāns: 

Sīkāk paskaidro un lūdz atbalstīt šādu pieeju, ka tas būs pašvaldības 

iniciēts jautājums. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka absolūti piekrīt tam, ka tas šobrīd ir drošības jautājums, 

bet, tad būtu pašiem jāuzstāda mērķis, ka vēlamies redzēt un realizēt 

šādus projektus. Uzskata, ka vairāk par šiem ceļiem varētu runāt ar 

Satiksmes ministriju. Jautā, vai gājēju ceļiņus nevajadzētu pārdēvēt 

par velo ceļiņiem un sīkāk paskaidro. Uzskata, ka šo jautājumu 

jāturpina risināt un runāt par to. Uzskata, ka jautājumus par Rekavas, 

Baltinavas un Amatniecības skolas ceļiem varētu risināt kompleksi. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro par ceļiem, kur ir tās drošības problēmas. 

Izsaka priekšlikumu 

Aldis Bukšs: 

Sīkāk par to paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Skaidro, lai paralēli virzītos uz šiem jautājumiem ir nepieciešams 

domes lēmums par ceļa pārņemšanu. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka sākumā būtu jābūt sarunām par pārņemšanu, bet, ja ceļš 

uzreiz tiek pārņemts, tad daudzas iespējas tiek liegtas. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Skaidro, ka iesniedzot savu priekšlikumu vēl prasītos tas, ka varētu vēl 

painteresēties par dažādiem iespējamajiem finanšu avotiem, kurus mēs 

līdz galam neesam apzinājuši. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto priekšlikumu - veikt priekšdarbus gājēju 

ietves izbūvei uz Kārsavas ielas ziņojumā minētajā garumā, t.sk. Balvu 

novada domei ievadot sarunas ar Satiksmes ministriju, Finanšu 

ministriju un VARAM par iespējamajiem finansējuma avotiem, t.sk. 

Balvu pilsētai, un līdz 2024.gada 1.martam Balvu novada domes 

administrācijas vadībai ziņot par paveikto domes sēdē, par ko 
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komitejas locekļi nobalso ar 7 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Sandra 

Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aigars Pušpurs, 

Jānis Trupovnieks) balsīm par, pret - nav, atturas - nav. Priekšlikums 

tiek atbalstīts. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina šo sniegto informāciju par gājēju celiņa gar Valsts reģionālo 

autoceļu P-45 Viļaka-Kārsava posmā 30,4 – 31,32 km izbūves 

iespējām pieņemt zināšanai. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

7 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aigars Pušpurs, Jānis 

Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Informācija par gājēju celiņa gar Valsts reģionālo 

autoceļu P-45 Viļaka-Kārsava posmā 30,4 – 31,32 km 

izbūves iespējām tiek pieņemta zināšanai. 

 

2.§ 

Par saistošo noteikumu Nr.____/2023 “Par reklāmu, priekšvēlēšanu aģitācijas 

materiālu un citu informatīvo materiālu izvietošanu Balvu novadā” apstiprināšanu. 

 

Ziņo Juris Annuškāns: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

7 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aigars Pušpurs, Jānis 

Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par saistošo noteikumu Nr.____/2023 “Par reklāmu, 

priekšvēlēšanu aģitācijas materiālu un citu informatīvo 

materiālu izvietošanu Balvu novadā” apstiprināšanu." 

 

3.§ 

Par saistošo noteikumu Nr.____/2023 “Par kapsētu uzturēšanu un 

apsaimniekošanu Balvu novadā” apstiprināšanu. 

 

Ziņo Gunta 

Raibekaze: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. Skaidro par plānotājām 

izmaiņām saistošajos noteikumos. 
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Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Jautā par mirušo pārapbedīšanu, vai tur nebija jābūt savādākai 

numerācijai. 

Izsaka viedokli Juris 

Annuškāns: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro par numerāciju, ka tas 

pielikums ir informatīvs jautājums un pamatdokumentam tur viss ir 

sakārtots. 

Izsaka viedokli Iveta 

Arelkeviča: 

Skaidro, ka piekrīt tam, ka šī versija būs reālāka nekā iepriekšējā. 

Jautā, vai par apbedījuma veikšanu nevajag norādīt, kam šis 

iesniegums ir adresēts. 

Izsaka viedokli Gunta 

Raibekaze: 

Skaidro, ka tehniski līdz domes sēdei šo sakārtos un tiks iekļauta 

nepieciešamā informācija. Sīkāk skaidro par nesakoptu kapu vietu 

aktēšanu. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Sīkāk paskaidro un jautā, vai tas kaut kur ir atrunāts, lai to var izlasīt. 

Izsaka viedokli Juris 

Annuškāns: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Sīkāk paskaidro par pārapbedīšanu. 

Izsaka viedokli Juris 

Annuškāns: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Lūdz sīkāk paskaidrot par 53.punktu, jo īsti skaidrs tas nav. 

Izsaka viedokli Gunta 

Raibekaze: 

Skaidro, ka līdz domes sēdei pārskatīs vēl šo punktu un, ja būs tāda 

nepieciešamība tad to arī noprecizēs. Par pielikumu sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Juris 

Annuškāns: 

Sīkāk paskaidro par pielikumu - iesniegumu formu, ko nedaudz arī 

noprecizēs un uz domes sēdi iesniegs kā priekšlikumu. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka pirms balsojuma par šo jautājumu ierosina vienoties ar 

komitejas locekļiem, ka līdz domes sēdei tiks veikti šie nepieciešamie 

labojumi un papildinājumi. Komitejas locekļi piekrīt un atbalsta šo 

ierosinājumu. 

Izsaka viedokli Gunta 

Raibekaze: 

Sīkāk paskaidro par lēmumprojektu un skaidro, ja gadījumā atzinums 

no VARAM tiks saņemts ar negatīvu atzinumu, tad jautājums vēlreiz 

tiks atgriezts izskatīšanai komitejas sēdē. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina līdz domes sēdei papildināt pielikumu, kā arī 53.punktu 

precizēt par pārapbedīšanu. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu ar labojumiem, 

papildinājumiem un uzlabojumiem uz domes sēdi. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

7 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aigars Pušpurs, Jānis 

Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 
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Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par saistošo noteikumu Nr.____/2023 “Par kapsētu 

uzturēšanu un apsaimniekošanu Balvu novadā” 

apstiprināšanu." 

 

4.§ 

Par lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu, teritorijas plānojuma grozīšanu, 

paredzot funkcionālo zonējumu vēja elektrostaciju būvniecībai Rugāju pagastā, Balvu 

novadā 

 

Ziņo Aleksandrs 

Sņegovs: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. Lūdz pārstāvjus sniegt 

informāciju par šo jautājumu, idejām un kāpēc šis lēmumprojekts ir 

nepieciešams. 

Izsaka viedokli Ignitis 

Group pārstāvji: 

Prezentē un sīkāk paskaidro par vēja parku attīstību, lokālplānojuma 

izstrādes uzsākšanu, būvniecību, ekspluatāciju, ietekmi uz vidi. Sīkāk 

par galvenajiem punktiem, kādi tiek ievēroti attiecībā uz vidi, 

sadarbību ar pašvaldībām un kopienām. Sniedz informāciju par 

uzņēmumu kopumā. 

Izsaka viedokli Grupas 

93 pārstāvji: 

Sniedz sīkāku informāciju par lokālplānojuma izstrādes procesu. 

Skaidro par lokālplānojuma uzsākšanu, sabiedrisko apspriešanu, 

ietekmi uz vidi, pieredzi līdz šim, mērķi, vēja parka plānošanu, 

lokālplānojuma izstrādi, ietekmes uz vidi ziņojuma izstrādāšanu, darba 

grupām, laika grafika plāniem. 

Izsaka viedokli Iveta 

Arelkeviča: 

Jautā, vai šis plānojums nav pašvaldības īpašumam. 

Izsaka viedokli Grupas 

93 pārstāvji: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Jautā par pašvaldības pārstāvjiem, vai šis gadījums ir pirmais, kad ir 

jāmaina šie plānojumi. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro, ka šāda aktivitāte iepriekš 

nebija paredzēta. Komitejas loceklis A.Pušpurs plkst.10.20 atstāj 

komitejas sēdi. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Jautā Ignitis pārstāvjiem, ka kolēģe minēja, ka ir kompensācijas 

pašvaldībām, ja valsts maksājumi kavējas un minēja arī to, ka esat 

ieinteresēti uzturēt šos ceļus, kurus izmantojat apkalpošanai. Šajā 

gadījumā Grūzīšu ceļš faktiski ir vienīgais tāds lielais piekļuves ceļš 

šai zonai. Kas tika domāts ar šo tekstu, ka esat gatavi vai ieinteresēti 

uzturēt šo ceļu. 

Izsaka viedokli Ignitis 

pārstāve: 

Skaidro, ka nedaudz noprecizēs, ka firmai ir jāuztur tie ceļi, kuri ved 

uz vēju elektrostacijām, lai varētu nodrošināt nepieciešamo apkalpi 

tiem- ceļi ir gan jātīra, gan jāpļauj, gan jāuztur kārtībā, pa kuru var 

braukt tam piemēroti transportlīdzekļi. Sīkāk paskaidro par atbalstu 

pašvaldībām, ka noteikti tagad būs precizēta likumu norma, kas 

attiecas par %, kā arī par piešķirto fondu, kas tiek novirzīts 

organizācijām. 

Izsaka viedokli Grupas 

93 pārstāve: 

Sīkāk paskaidro par piešķirto finansējumu, ka tas tiek piešķirts tikai 

tad, kad ir saņemta būvatļauja. Sīkāk paskaidro, ka iekārtas, kuras 

plānots vest pa tiem ceļiem ir ļoti lielas, līdz ar to ceļiem ir jābūt ar 

attiecīgo nestspēju, tāpēc arī pašu interēs ir, lai tas ceļš ir piemērots 
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tam, lai tās turbīnas var pārvest un kaut kādos atsevišķos gadījumos, 

ja nepieciešams veikt tad attiecīgos uzlabojumus. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Sīkāk paskaidro par Grūzīšu ceļu, ka tas sākotnēji noteikti tiks 

sakārtots, lai pa to vispār būtu iespējams braukt. 

Izsaka viedokli Ignitis 

pārstāve: 

Sīkāk paskaidro par plānotajām piekļuvēm no ceļiem pēc ietekmes uz 

vides novērtējuma, lokālplānojuma apbūves noteikumiem, par 

nosacījumiem lokālplānojuma izstrādē, nepieciešamajiem 

saskaņojumiem. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Jautā, kā ir plānota šo iekārtu transportēšana. 

Izsaka viedokli Ignitis 

pārstāve: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka A.Bukšam bija pamatoti jautājumi par infrastruktūru, bet 

šobrīd tiek runāts tikai par lokālplānojuma uzsākšanu. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Skaidro, ka šis ir tāds pirmais gadījums un tas skar daudzus īpašniekus 

un pats personīgi nav iedziļinājies šajā jautājumā tik ļoti, lai visu līdz 

galam izprastu, šaubu nav par uzņēmuma mērķiem, godaprātu un to ko 

minēja uzņēmuma pārstāvji, bet pirms lēmuma pieņemšanas vai 

paralēli tam būtu labi, ja varētu noslēgt saprašanās memorandu, lai šie 

apsolījumi būtu minēti arī šajā dokumentā. Uzskata, ka tas nav nekas 

juridiski saistošs, bet apliecina to labo gribu, kā arī palīdz izskaidrot 

iedzīvotājiem, kuri ne visi ir zinoši par šiem procesiem, lai varētu 

mazināt lieku satraukumu. Šobrīd balsos par, jo nav pret šādu 

jautājumu, bet tomēr aicinājums būtu līdz domes sēdei apsvērt šo 

domu un patur sev tiesības varbūt atturēties balsojumā pieņemot galīgo 

lēmumu, jo vēl ir jāiedziļinās līdz galam šajā jautājumā. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Jautā par cik ģeneratoriem šobrīd iet runa šajās platībās. 

Izsaka viedokli Ignitis 

pārstāve: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Jautā par saules paneļiem, vai tas būs kombinēts ar vēja parka 

ģeneratoriem. 

Izsaka viedokli Ignitis 

pārstāve: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro, ka šobrīd tiek plānots tikai 

vēja parks un par saules parku tiks informēts vēlāk. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka būtu tīri pieņemami, ja līdz domes sēdei šis uzņēmums 

sagatavotu šo memoranda projektu un to varētu iekļaut iekšā darba 

kārtībā kā ārkārtas-papildus jautājumu un izskatīt pie šī 

lēmumprojekta. Skaidro, ka pie lēmumprojekta būtu jābūt, kaut kur 

atrunai arī par samaksu. 

Izsaka viedokli 

Aleksandrs Sņegovs: 

Sīkāk paskaidro par izmaksām, ka to nosaka normatīvie akti un tas ir 

tur atrunāts, kā arī tiks noslēgts sadarbības līgums. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Lūdz šo atsauci par normatīviem aktiem atrunāt arī lēmumprojektā, lai 

jebkuram tas būs skaidrs. 

Izsaka viedokli Ignitis 

pārstāve: 

Skaidro, ka normatīvie akti paredz to, ka tiks slēgts trīspusējs līgums, 

kurā tiks atrunāta arī pilna atbildība par visu darbu finansēšanu. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Jautā uzņēmuma pārstāvjiem, vai būtu gatavi kādus pārstāvjus aizvest 

uz kādu no vēja parkiem ekskursijā, lai būtu lielāka skaidrība par to. 

Interesē tie parki, kas nav izvietoti lauksaimniecības teritorijā. 
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Izsaka viedokli Ignitis 

pārstāve: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Grupas 

93 pārstāve: 

Skaidro, ka Lietuvā vēja parki meža teritorijā nav atļauti, līdz ar to 

tādas iespējas nebūs, bet varēs apskatīt Lietuvas, Polijas parkus, kas ir 

pieejami. Skaidro, ka šādu informāciju līdz domes sēdei varētu 

sagatavot. 

Izsaka viedokli 

Aleksandrs Sņegovs: 

Skaidro, ka normatīvie noteikumi ir atrunāti lēmumprojektā un uz 

domes sēdi papildus tiks pievienots līgums projekts, kas pēc tam tiks 

noslēgts. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu ar papildinājumiem uz 

domes sēdi. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

6 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu, teritorijas 

plānojuma grozīšanu, paredzot funkcionālo zonējumu 

vēja elektrostaciju būvniecībai Rugāju pagastā, Balvu 

novadā" ar labojumiem 

 

5.§ 

Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu, lietošanas mērķu un apgrūtinājumu 

noteikšanu Balvu novada, Briežuciema pagasta nekustamā īpašuma “Molenīki” zemes 

vienības ar kadastra apzīmējumu 3852 005 0103 sadalei 

 

Ziņo Jana Krilova: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

6 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu, lietošanas 

mērķu un apgrūtinājumu noteikšanu Balvu novada, 

Briežuciema pagasta nekustamā īpašuma “Molenīki” 

zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 3852 005 0103 

sadalei" 
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6.§ 

Par pamatlīdzekļa mežaudzes vērtības atzīšanu 

 

Ziņo Ilze Avota: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

6 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par pamatlīdzekļa mežaudzes vērtības atzīšanu" 

 

7.§ 

Par medību tiesībām biedrībai “MMK Birzgales” Balvu novada Susāju pagasta 

un Žīguru pagasta nekustamajos īpašumos 

 

Ziņo Ilze Avota: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

6 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par medību tiesībām biedrībai “MMK Birzgales” Balvu 

novada Susāju pagasta un Žīguru pagasta nekustamajos 

īpašumos" 

 

8.§ 

Par medību tiesībām biedrībai “Mednieku un makšķernieku klubs “Bebrītis”” 

Balvu novada Balvu pagasta un Rugāju pagasta nekustamajos īpašumos 

 

Ziņo Ilze Avota: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 
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Par lēmumu balso: 

"par"  -  

6 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par medību tiesībām biedrībai “Mednieku un 

makšķernieku klubs “Bebrītis”” Balvu novada Balvu 

pagasta un Rugāju pagasta nekustamajos īpašumos" 

 

9.§ 

Par medību tiesībām biedrībai “Orlovas mednieku klubs” Balvu novada Vectilžas 

pagasta un Lazdulejas pagasta nekustamajos īpašumos 

 

Ziņo Ilze Avota: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

6 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par medību tiesībām biedrībai “Orlovas mednieku 

klubs” Balvu novada Vectilžas pagasta un Lazdulejas 

pagasta nekustamajos īpašumos" 

 

10.§ 

Par nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.5A, Abrenes ielā 5, Viļakā, Balvu novadā 

nodošanu atsavināšanai 

 

Ziņo Ilze Avota: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

6 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 
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"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.5A, Abrenes ielā 

5, Viļakā, Balvu novadā nodošanu atsavināšanai" 

 

11.§ 

Par nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.3, Baznīcas ielā 31, Viļakā, Balvu novadā 

nodošanu atsavināšanai 

 

Ziņo Ilze Avota: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

6 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.3, Baznīcas ielā 

31, Viļakā, Balvu novadā nodošanu atsavināšanai" 

 

12.§ 

Par nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.3 Pansionāta apbraucamā iela 2, Celmene, 

Kubulu pagastā, Balvu novadā nodošanu atsavināšanai 

 

Ziņo Ilze Avota: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

6 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.3 Pansionāta 

apbraucamā iela 2, Celmene, Kubulu pagastā, Balvu 

novadā nodošanu atsavināšanai" 
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13.§ 

Par nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.13 Bērzpils ielā 46, Balvos, Balvu novadā 

nodošanu atsavināšanai 

 

Ziņo Ilze Avota: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

6 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.13 Bērzpils ielā 

46, Balvos, Balvu novadā nodošanu atsavināšanai" 

 

14.§ 

Par nekustamā īpašuma “Rendas” Šķilbēnu pagastā, Balvu novadā, nodošanu 

atsavināšanai 

 

Ziņo Ginta Zaharāne: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

6 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par nekustamā īpašuma “Rendas” Šķilbēnu pagastā, 

Balvu novadā, nodošanu atsavināšanai" 

 

15.§ 

Par nekustamā īpašuma “Lazdiņi” Medņevas pagastā, Balvu novadā, nodošanu 

atsavināšanai 

 

Ziņo Ginta Zaharāne: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 
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Par lēmumu balso: 

"par"  -  

6 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par nekustamā īpašuma “Lazdiņi” Medņevas pagastā, 

Balvu novadā, nodošanu atsavināšanai" 

 

16.§ 

Par nekustamā īpašuma “Verpuļeva 10” Balvu pagastā, Balvu novadā nodošanu 

atsavināšanai 

 

Ziņo Ginta Zaharāne: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

6 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par nekustamā īpašuma “Verpuļeva 10” Balvu pagastā, 

Balvu novadā nodošanu atsavināšanai" 

 

17.§ 

Par nekustamā īpašuma “Ezeriņi” Rugāju pagastā, Balvu novadā, nodošanu 

atsavināšanai 

 

Ziņo Ginta Zaharāne: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

6 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 
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Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par nekustamā īpašuma “Ezeriņi” Rugāju pagastā, 

Balvu novadā, nodošanu atsavināšanai" 

 

18.§ 

Par nekustamā īpašuma “Kudrevas lauks” Šķilbēnu pagastā, Balvu novadā 

nodošanu atsavināšanai 

 

Ziņo Ginta Zaharāne: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

6 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par nekustamā īpašuma “Kudrevas lauks” Šķilbēnu 

pagastā, Balvu novadā nodošanu atsavināšanai" 

 

19.§ 

Par nekustamā īpašuma “Nogāzes”, Briežuciema pagastā, Balvu novadā 

nodošanu atsavināšanai 

 

Ziņo Ginta Zaharāne: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

6 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par nekustamā īpašuma “Nogāzes”, Briežuciema 

pagastā, Balvu novadā nodošanu atsavināšanai" 
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          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

20.§ 

Par nosaukuma “Bārbele” piešķiršanu nekustamajam īpašumam Baltinavas 

pagastā, Balvu novadā, zemes vienības atzīšanu par starpgabalu un nodošanu 

atsavināšanai 

 

Ziņo Ginta Zaharāne: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

6 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par nosaukuma “Bārbele” piešķiršanu nekustamajam 

īpašumam Baltinavas pagastā, Balvu novadā, zemes 

vienības atzīšanu par starpgabalu un nodošanu 

atsavināšanai" 

 

21.§ 

Par zemes vienību apvienošanu, ierakstīšanu zemesgrāmatā uz pašvaldības vārda 

un nekustamā īpašuma “Vientuļi” Lazdulejas pagastā, Balvu novadā nodošanu 

atsavināšanai 

 

Ziņo Ginta Zaharāne: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

6 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par zemes vienību apvienošanu, ierakstīšanu 

zemesgrāmatā uz pašvaldības vārda un nekustamā 

īpašuma “Vientuļi” Lazdulejas pagastā, Balvu novadā 

nodošanu atsavināšanai" 
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          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

22.§ 

Par grozījumu Balvu pagasta padomes 2008.gada 24.novembra lēmumā “Par 

zemes izvērtēšanu” 

 

Ziņo Ginta Zaharāne: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

6 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par grozījumu Balvu pagasta padomes 2008.gada 

24.novembra lēmumā “Par zemes izvērtēšanu”" 

 

23.§ 

Par ceļa servitūta līguma noslēgšanu Rugāju pagastā, Balvu novadā, par labu 

nekustamajam īpašumam “Sidrabliepiņas” 

 

Ziņo Ginta Zaharāne: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

6 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par ceļa servitūta līguma noslēgšanu Rugāju pagastā, 

Balvu novadā, par labu nekustamajam īpašumam 

“Sidrabliepiņas”" 

 

24.§ 

Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu, lietošanas mērķu un apgrūtinājumu 

noteikšanu Balvu novada, Kubulu pagasta nekustamā īpašuma “Augstrozes” zemes 

vienības ar kadastra apzīmējumu 3858 001 0083 sadalei 

 

Ziņo Jana Krilova: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 
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Par lēmumu balso: 

"par"  -  

6 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu, lietošanas 

mērķu un apgrūtinājumu noteikšanu Balvu novada, 

Kubulu pagasta nekustamā īpašuma “Augstrozes” zemes 

vienības ar kadastra apzīmējumu 3858 001 0083 sadalei" 

 

25.§ 

Par Pērkonu ezera izmantošanu tūrisma uzņēmējdarbībai. 

 

Ziņo Andris Zelčs: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

6 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par Pērkonu ezera izmantošanu tūrisma 

uzņēmējdarbībai." 

 

 

 

 

Sēdi slēdz plkst. 11:03 

 

Sēdi vadīja - 

Komitejas sēdes vadītājs                                                                                  Jānis Trupovnieks 

 

Sēdi protokolēja –  

sēžu protokolu vadītāja                Jūlija Korlaša 

 

 

 


